
Politikerinitiativ äldrenämnden Nacka 30 september 2020 

 
Med anledning av den minskade belastningen inom hemtjänst och SÄBO vill vi i oppositionen se en 
utredning till varför man avböjt stöd med anledning av covid 19 och vilka konsekvenser detta har fått 
för individen anhöriga och anordnare. 
Vi vill att äldreenheten skickar en kvalitativ enkät som går ut till brukare, närstående och anordnare i 
hemtjänsten och SÄBO och presentera detta för äldrenämnden.  
 
 

• Varför har de avböjt stöd? 
• Vad har de fått för stöd istället under den aktuella perioden? 
• Har kommunen följt upp de äldre som avböjt stöd under den aktuella perioden? 
• Hur har anordnarna påverkats när det gäller personalförsörjning och ekonomi? 
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